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Skolebestyrelsesmøde                  
Pilegårdsskolen 

Referat 

Data om mødet: Møde nr. 02-2021 

 

Dato: Onsdag den 24.02.21 

Tid: 18.30 – 21.00 

Sted: Google meet 

Forbered: Læs dagsorden og bilag 

Bemærkninger til mødet: Mødet afholdes online  

 

Mødeleder: Dorit 

 

Ordstyrer: Kaj 

 

Afbud fra: Karina, Dennis 

 

Suppleanter: Sara tilstede  

 

Pauser:  5 min  

 

Servering: Høflig selvbetjening 

 

 

Dagsorden:  

 

 

Bila

g 

 

referat: 

 

Varighed: min. 

Faste punkter, indledning: 

1. Bemærkninger til referat af møde nr. 1 

    2021  

    

2. Godkendelse af dagsorden 

 

 

3. Meddelelser fra 

    a. elevrepræsentanter- velkommen til de nye 

elever 

     

    b. formanden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    c. skoleledelsen, herunder områdeleder 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. 

 

 

2. 

 

 

 

3.a 

 

 

3.b 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.c 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingen bemærkninger 

 

 

Dagsorden godkendt 

 

 

 

Ingen meddelelser 

 

 

Thor, Kaj og Dorit havde en 

repræsentant fra teknik og 

miljøforvaltningen på besøg 

rundt ved skolen mandag 

d.22.feb. cykelparkeringerne 

ved kys og kør er i 

planlægning. Ingeniøren fra 

udvalget vil se på muligheder 

for cykeltrafikken. SB skal 

skrive en konkret ansøgning, 

hvilket de vil gøre ud fra de 

muligheder der kommer frem. 

 

FRO møde :Der blev stillet 

spørgsmål omkring 

vakancemåned, hvor svaret 

var, at det mere skal ses i års 

sammenhæng. 

 

Dagens pressemøde gav ikke 

meget nyt ifht. skolerne i 

Tårnby kommune. Ved nogen 

af de 600 mill. kr til bla. 

landets skoler for at højne de 

faglige og trivselsmæssige 

indsatser, bliver der mulighed 
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- status om covid-19 

 

 

 

 

 

 

       c.1 Elev til- og afgang 

 

 

 

 

 

 c.2 SFO til- og afgang, personale og børn  

 

 

      

    d. medarbejdere 

 

    e. andre 

 

 

Punkter til behandling: 

 

4.a Evaluering af Hjerterummet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.b Høring om inklusionsstrategi 8.2-19.3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3.c1 

 

 

 

 

 

3.c2 

 

 

 

d.  

 

e. 

 

 

 

 

4.a 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.b 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

for at skabe nogle rammer for 

det. Mere ved vi ikke endnu. 

 

Organiseringen i klasse 

”bobler” er organiseret. Det 

eneste sted hvor det kan være 

svært at fastholde er ved 

toiletterne, grundet af at der 

ikke er toiletter nok. 

 

3 elever er indmeldt pga. 

tilflytning. 3 elever udmeldt 

pga. skoleskift.  

Ingen bemærkninger 

 

 

5 børn udmeldt. 

Ingen bemærkninger 

 

 

Ingen meddelelser 

 

Ingen andre 

 

 

 

 

SB præsenterede sig for Ane 

som bla. er koordinator for 

hjerterummet. Ane 

præsenterede derefter 

hjerterummets indretning, 

pædagogiske overvejelser, 

hvordan hjerterummet bruges 

og har udviklet sig. Herunder 

hvordan data bruges. Ane 

præsenterede statistik som 

viste brugen af rummet i 

perioden august – november 

2020, der påviste stor brug af 

rummet. SB ser meget positivt 

ved hjerterummets brug og 

håber på, at det kan beholdes i 

mange år frem. Særligt også 

med tanke på den kommende 

inklusionsstrategi. Dog med 

stor bekymring om der er 

lokaler nok til det. 

 

Kaj uddybede 

inklusionsstrategien for SB, 

som efterfølgende drøftede den 

med input til et høringssvar.  

 

Her er nogle af de 

kommentarer der var: 

 

 Stor opgave for lærerne 

 Kompetenceudvikling: 

er det alle 
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4.c Vedtagelse af budget 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.d Skoleårets planlægning  

– timefordelingsplan 2021-22 

 

 

4.e Tilpasning af principper 

- Lejrskoler, Transport til og fra lejrskoler 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.c 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4.d 

 

 

 

4.e 

klasselærere? Hvad 

menes der? Ressourcer? 

Tid? 

 Hjerterummet som en 

mellemform passer godt 

ind i de tanker der er. 

 Kompetencecenter: 

hvem er egentlig de nye 

i det?  

 Kompetenceudvikling i 

strategien virker uklar 

og smal!? 

 Urealistisk at nedbringe 

ventelister med dette 

”greb”. Fx gør en 

psykolog mere ikke 

forskellen. 

 Stor bekymring: De 

fysiske rammer kan 

gøre en stor forskel, 

hvilket gør at 

mulighederne bliver få. 

 Økonomien? 

 Stor forandring, som 

kræver den rette 

proces. Tvivl om 

ressourcerne følger med 

i de opgaver og 

funktioner der er 

nævnt.  

 Hvordan spotter man 

det foregribende. Og 

hvad med det 

forebyggende? 

 Det store fællesskab? 

  

Kaj samlede op på det, og 

skriver det igennem til 

efterfølgende rundsending i 

SB. 

 

Skole og SFO budget 

præsenteret af Kaj og Ken. 

SB har ingen kommentarer til 

skolens budget. 

SB bemærker at der er meget 

få midler til uddannelse på SFO 

budgettet. 

Budgettet er godkendt. 

 

 

Timefordelingsplan 2021-22 

præsenteret og forklaret af 

Kaj. 

 

Princippet udgår og udmøntes 

som retningslinjer skrevet af 

ledelsen og taget op i MED. 

Enighed i SB om dette. 
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Faste punkter, afslutning /Dorit 

 

5. Punkter fra kontaktforældre/forældre 

- Status fra forældremøderne 

 

 

 

 

 

 

 

6. Drøftelse af dagsordenspunkter til 

kommende møder/Dorit 

Forslag til punkter til næste møde: 

Punkter til kommende møder: 25.3 

 

- Forslag til punkter til næste møde: 

Punkter til kommende møder: 25.3 

- Trafikudfordringer – møde med Miljø og 

teknik 

- Skoleårets planlægning 

- Revision af skolebestyrelsens principper 

- Vision  

- Opfølgning på Inklusionsstrategien 

 

Kommende møder: 

- Evaluering/status på ”rulleområde”. Elever og 

Kaj 

- Klassen som fællesskab v. Christian 

- Handleplan for arbejdet med 

talenter(Præstationskultur?)  

 

 

7. Aftaler om forplejning ved næste møde  

25.03.21 

 

 

8. Eventuelt, herunder evt. lukket møde   

 

 

5 

 

 

 

 

 

 

 

 

6 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7 

 

 

 

8 

 

 

En henvendelse fra en 

forælder; Toiletterne opleves 

med vådt på gulvet og 

ildelugtende toiletter, hvilket 

gør, at forældrenes børn ikke 

vil gå på toilettet. Ken og Kaj 

undersøger sagen og 

formanden skriver svar tilbage. 

 

Punkter til kommende møde: 

 

25.03: 

 Skoleårets planlægning 

 Revision af 

skolebestyrelsens 

principper 

 Vision  

 Opfølgning på 

Inklusionsstrategien  

 Evt.Trafikudfordringer – 

opfølgning på mødet 

med Miljø og teknik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Næste møde er sandsynligvis 

digitalt. Ellers aftales 

forplejning derefter 

 

Husk: at finde en løsning på, at 

sende SB dagsorden og referat 

videre til kontaktforældrene. 

Ken og Kaj finder en løsning 

(aula gruppe oprettes, og 

besked til kontaktforældrene) 

 

kendte afbud:  

 Charlotte  

 Evt. Dorit 

 

Mødet sluttede kl.21:07 

 
 


